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Protokół  posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich 
i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Posiedzenie nr 20/2008  z dnia 23.12.2008r. 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.00, a  zakończono o godz. 18.15. 
 
  

Lp. Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Sławomir Maciaszek     
- Przewodniczący Komisji 

Obecny 

 2. 
  

Jerzy Springer     
 

Obecny  

 3. 
  

Irena Wojewódzka - Kucz     
           

Obecny  

4. 
 

Józef Sulikowski    Obecny  

5. Andrzej Zając 
 

                       Nieobecny  

6. Andrzej Wieczorek     
 

 Nieobecny  

7. Wiesław   Ewertowski  
 

Obecny  

8. Grzegorz Owczarzak 
 

 Obecny  

      9. Jerzy Piasecki                           Obecny  

     10. Andrzej Bielecki                           Obecny  
 

 
 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Andrzej Wieczorek 
2. Andrzej Zając 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Michał Piechocki – Starosta Wągrowiecki 

 
1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 
1.1. Podsumowanie pracy Komisji za rok 2008. 
1.2. Przyjęcie planu pracy na rok 2009. 
1.3. Analiza materiałów na sesję. 
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2.   SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 16.00. Obrady prowadził Przewodniczący 
Komisji Sławomir Maciaszek. Protokołowała sekretarz Komisji - Irena Wojewódzka-Kucz. 
Podczas posiedzenia obecnych było 8 członków Komisji Finansów oraz 1 gość zaproszony 
na Komisję /lista obecności stanowi załącznik protokołu/. Po powitaniu zgromadzonych, 
stwierdzeniu quorum, Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie protokół Komisji  
z poprzedniego posiedzenia. Został on przez radnych przyjęty /8 obecnych - 7 głosów za, 1 
wstrzymujący/. 
 
Przewodniczący przedstawił zgromadzonym sprawozdanie roczne z posiedzenia Komisji 
Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu za rok 2008. Sprawozdanie 
zostało jednogłośnie zaakceptowane (sprawozdanie roczne stanowi załącznik do protokołu). 
Następnie Przewodniczący zaproponował, aby temat związany z opracowaniem planu pracy 
Komisji Finansów na 2009 rok przenieść na pierwsze posiedzenie w 2009 roku. Członkowie 
Komisji przystali na tę propozycję. Przewodniczący apelował do zgromadzonych aby 
zastanowili się nad propozycjami tematów do tego planu,  
a następnie przeczytał obecnym odpowiedź Zarządu na wniosek Komisji Finansów, 
dotyczący ograniczenia upoważnienia Zarządu do przesuwania środków finansowych na 
wynagrodzenia raz wydatki majątkowe (odpowiedź w załączeniu do protokołu). 
  
Przewodniczący przypomniał zgromadzonym, że wszystkie Komisje resortowe Rady Powiatu 
zaopiniowały projekt budżetu na 2009r. i gwoli uzupełnienia przedstawił do wglądu, trzy 
opinie Rady Izby Obrachunkowej w Poznaniu dotyczące projektu budżetu na 2009r. (opinie 
w załączeniu do protokołu). Opinie te dotyczyły: 

1) wyrażenia opinii o prawidłowości prognozy łącznej kwoty długu w związku  
z przedłożonym budżetem na 2009 r, 

2) wyrażenia opinii o możliwości sfinansowania deficytu z przedstawionego w projekcie 
budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2009 rok, 

3) wyrażenia opinii o projekcie budżetu Powiatu Wągrowiec na 2009 rok. 
Wszystkie trzy opinie były pozytywne.   

*  *  * 
Następnie, Komisja omawiała poszczególne punkty posiedzenia sesji Rady Powiatu (projekty 
uchwał), która odbędzie się w dniu 29.12.2008r. 
  
W stosunku do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu Komisji Rewizyjnej na 
2009r. radni nie wnosili uwag. Swoje ewentualne wnioski  członkowie Komisji zgłoszą na 
najbliższej sesji. 
 
Projekt uchwały zawierający propozycje zmian do budżetu 2008r., omówił Starosta 
Wągrowiecki Michał Piechocki, który odpowiadał w tym temacie na pytania członków Komisji. 
Radny J.Sulikowski uważa, że należy zająć się badaniem stanu własnościowego dróg 
powiatowych, które powiat będzie modernizował. Zaproponował wniosek, który przyjęła 
Komisja o treści: Komisja wnosi o przeznaczenie środków Powiatowego Funduszu 
Gospodarki Zasobami Geodezyjnymi i Kartograficznymi na opracowanie map numerycznych 
pasów drogowych w obrębie dróg powiatowych. Wniosek został przyjęty (8 obecnych /5 - 
za/ 0 - przeciw / 3 - wstrzymujące). 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie  powyższy projekt uchwały. Opinia Komisji 
była pozytywna (8 obecnych /5 - za/ 0 - przeciw / 3 - wstrzymujące). 
  
Projekt uchwały w sprawie ustalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na 2009 – 2013 
omówił Starosta Wągrowiecki. Radny Owczarzak stwierdził, że zadania inwestycyjne ujęte  
w WPI, a także w projekcie budżetu na 2009, są różne i  idą w różnych kierunkach – 
występuje pewna niespójność. Starosta potwierdził, iż zadania ujęte WPI na 2009 rok są 
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zgodne z projektem budżetu, pozostałe natomiast nie są spójne pomiędzy tymi 
dokumentami. Należy to skorygować i ujednolicić.     
Radny J.Piasecki zapytał o  przesłanki wprowadzenia  do WPI nowej drogi Brzeźno – 
Rąbczyn – Łekno i rezygnacji z dwóch dróg, które były zaproponowane w 2008r. do oceny  
w ramach Narodowego Programu Budowy Dróg Lokalnych. Starosta stwierdził, że jest to 
propozycja zamiany za drogi, które nie przeszły w konkursie. Gmina Wągrowiec jest 
zainteresowana współpracą przy tej drodze przy dofinansowaniu z NPBDL, dlatego padł taki 
wybór. Starosta nadmienił, że nie można narzucać gminie remontu drogi, której dana gmina 
nie chce remontować.  
Omawianie sprawy dróg na Komisji zajęła bardzo dużo czasu.  S.Maciaszek porządkując 
ożywioną dyskusję, zapytał Starostę jakie były powody odrzucenia naszych dróg 
powiatowych w konkursie  NPBDL. M.Piechocki stwierdził, że w konkursie wygrywały drogi, 
w których założono wysokie nakłady realizatorskie. Zabrakło punktów za partnerstwo 
pomiędzy  samorządami. Starosta poinformował, że gminy boją się podejmować 
partnerstwo.   
J.Springer uważa, że w takiej sytuacji Zarząd powinien poszerzyć  współpracę z gminami w 
tym zakresie. Starosta odpowiedział, że Zarząd stara się prowadzić dialog, jednak gminy nie 
chętne na duże inwestycje. Radny G.Owczarzak stwierdził, że nie wierzy by Burmistrz 
Skoków nie zadeklarował pomocy na remont dróg w swej gminie, a Radny Springer 
ponownie stwierdził, że można raz jeszcze należy porozmawiać z gminami o partnerstwie 
strategicznym w zakresie dróg. 
Przewodniczący Komisji, stwierdził że przy planie Komisji Finansów na 2009 rok należy ująć 
także kwestie związane z tematem  dróg powiatowych. 
J.Piasecki zapytał co w takim razie z remontami dróg, które przepadły w konkursie w 2008r. 
w ramach NPBDL. Starosta stwierdził, ze jedynym rozwiązaniem jest remontować je ze 
środków własnych powiatu.    
 
O godz.17.50 przewodniczący Komisji zarządził przerwę, która trwała do 18.00.  
 
Po przerwie i wznowieniu obrad przez Przewodniczącego Komisji, radny J.Sulikowski 
zaproponował, aby podjąć wniosek o wprowadzenie dróg, które odpadły w konkursie NPBDL 
do WPI na lata 2009-2013. Natomiast J.Piasecki zaproponował dalej idącą propozycje, aby 
wycofać  projekt uchwały dotyczącej WPI z obrad najbliższej sesji i przeniesienie jej na 
styczeń 2009 roku. Starosta M.Piechocki był zdania, że WPI nie musi być przyjęte na 
najbliższej sesji, ale bardzo ponagla nas przygotowanie dokumentacji technicznej na np.: ul. 
Bartodziejską w Wągrowcu. 
Przewodniczący poddał pod glosowanie najdalej idący wniosek - Komisja Finansów wnosi  
o wycofanie z porządku obrad najbliższej sesji Rady Powiatu projektu uchwały w sprawie 
ustalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2009-2013 i przeniesienie tej uchwały 
na sesję styczniową 2009r. Wniosek został przyjęty - 8 obecnych /5 - za/ 2 - przeciw / 1 – 
wstrzymujący. 
 
Starosta przedstawił propozycję autopoprawki Zarządu do projektu budżetu na 2009r., którą 
członkowie Komisji w głosowaniu zaopiniowali pozytywnie [8 obecnych /7 - za/ 0 - przeciw / 
1- wstrzymujący]. 
 
Na zakończenie posiedzenia Komisji, Przewodniczący S.Maciaszek podziękował radnym za 
aktywność i pracę w ramach Komisji Finansów w kończącym się 2008r., złożył życzenia 
świąteczne  i poprosił  jeszcze raz o przemyślenie propozycji tematów  do planu Komisji na 
2009 rok, które radni będą mogli wskazać na  następnym posiedzeniu Komisji. 
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3. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
3.1 Zapytania  

Odnotowano w przebiegu dyskusji. 
 

3.2   Opinie  
Odnotowano w przebiegu dyskusji. 
 

3.3  Stanowiska 
Nie odnotowano  

 
3.4 Wnioski 
 

1. Komisja Finansów wnosi o przeznaczenie środków Powiatowego Funduszu 
Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na opracowanie map 
numerycznych pasów drogowych w obrębie dróg powiatowych.  
(8 obecnych /5 - za/ 0 - przeciw / 3 - wstrzymujące) 
 
2. Komisja Finansów wnosi o wycofanie z porządku obrad najbliższej sesji Rady Powiatu 
projektu uchwały w sprawie ustalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2009-
2013 i przeniesienie tej uchwały na sesję styczniową 2009r.     
(8 obecnych /5 - za/ 2 - przeciw / 1 - wstrzymujący) 

 
 
 
 

  ____________________________                                   _____________________ 

         Protokołował / Protokołowała                                        Przewodniczący Komisji   
 
 

 


